
 

> Retouradres Postbus 20701 2500 ES Den Haag 

De Veteranenombudsman 
Postbus 93122 
2509 AC Den Haag 

Datum              16 juli 2020   

 

Onderwerp        Reactie brief indexatie Militair Invaliditeitspension (MIP)  

 

 Pagina 1 van 1  

Br06003 Reactie brief over indexatie Militair Invaliditeitspensioen (MIP) BS2020011248 

 

 
Bestuursstaf 

 

 

 
Plein 4 

MPC 58 B 

Postbus 20701 

2500 ES Den Haag 

www.defensie.nl 
 

 
 

 

 

Onze referentie 

BS2020011248 

 

Bij beantwoording datum, 

onze referentie en onderwerp 

vermelden. 

 

 

 
Geachte heer Van Zutphen, 
 
In reactie op uw brief van 2 juni 2020 waarin u mijn aandacht vraagt voor de 
indexatie van het Militair Invaliditeitspensioen (MIP), deel ik u het volgende 
mee.   
 

Onder het regime van de toen geldende Algemene militaire pensioenwet (AMP) 
was indexatie van de militaire pensioenen al gekoppeld aan de indexering van 
de burgerlijke pensioenen. In 2001 is de Kaderwet militaire pensioenen in 
werking getreden (en is de AMP ingetrokken). Vanaf juni 2001 zijn alle 

aanspraken op de militaire (ouderdoms- en nabestaanden-)pensioenen 
opgenomen in het ABP-reglement en worden de militaire pensioenen 
(pensioenaanspraken) aangepast conform de bepalingen in dit reglement. Op 

grond van de Kaderwet militaire pensioenen vallen de bovenwettelijke militaire 
invaliditeitspensioenen (na intrekking van de AMP) onder het regime van het 
Besluit aanvullende arbeidsongeschiktheids- en invaliditeitsvoorzieningen 
militairen en het Besluit bijzondere militaire pensioenen. In deze besluiten is 
bepaald dat de berekeningsgrondslagen (waarop die pensioenen zijn gebaseerd) 
worden aangepast overeenkomstig de indexatiebepaling van het ABP-

pensioenreglement. Het is juist dat het ABP-pensioen en daarmee ook het MIP 
in 2010 voor het laatst is geïndexeerd met 0,28% en dat sindsdien een 
‘indexatie-achterstand’ is ontstaan van circa 19%. 
  
Het vraagstuk van indexatie van het MIP is onderwerp van overleg in het 
Sectoroverleg Defensie (SOD). De centrales van overheidspersoneel hebben het 
onderwerp aan de orde gesteld in de werkgroep Postactieven van het SOD en 

afgesproken is dat hierover zo spoedig mogelijk wordt gesproken.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voor dit moment voldoende te hebben 
geïnformeerd.  
 
 
Hoogachtend,  

 
DE MINISTER VAN DEFENSIE, 
 
 
 
Drs. A.Th.B. Bijleveld-Schouten 


